



~ OFFICIAL TERMS & CONDITIONS / CONDITIONS GÉNÉRALES OFFICIELLES ~

**“BUY A LOTTO MAX WITH TAG AND TWIST ON A SELF-SERVICE TERMINAL (SST), GET A \$2 VOUCHER.”/
« ACHETEZ UN LOTTO MAX AVEC TAG ET TWIST SUR UN TERMINAL LIBRE-SERVICE (TLS), RECEVEZ UN BON DE 2\$ »
Promotional Offer / Offre promotionnelle**

PROMOTIONAL OFFER:

PURCHASE A LOTTO MAX WITH TAG AND TWIST FROM ANY SELF-SERVICE TERMINAL (SST) FROM NOVEMBER 1ST, 2025, TO JANUARY 31ST, 2026 AND RECEIVE A \$2 VOUCHER WITH YOUR TICKETS.

- Offer available at all Self-Service Terminals (SSTs) in Atlantic Canada only.
- Offer only available from NOVEMBER 1ST, 2025, to JANUARY 31ST, 2026, during store hours.
- Offer not available online.
- Each single ticket containing one (1) LOTTO MAX, one (1) TAG and one (1) TWIST will generate a \$2 discount on the accompanying voucher.
- To qualify for more than one (1) \$2 discount on the accompanying voucher, more than one (1) single ticket containing one (1) LOTTO MAX, one (1) TAG and one (1) TWIST is required to be purchased per transaction.
- Multiple plays of LOTTO MAX, TAG and TWIST on the same single ticket will not result in multiple discounts on the accompanying voucher.
- Please note that all tickets purchased through an SST are considered for final sale. These tickets cannot be returned, exchanged, refunded, or voided by the SST or any retailer once the purchase is completed.
- Limit of one (1) voucher per purchase transaction.
- Voucher must be redeemed at a retail location and can be redeemed for cash or redeemed towards AL products.
- Voucher must be used in a single transaction.
- AL is not responsible for any lost, stolen or corrupt vouchers.

Atlantic Lottery reserves the right to modify/withdraw the offer at any time and without prior notice.

OFFRE PROMOTIONNELLE

DU 1 NOVEMBRE, 2025 AU 31 JANVIER, 2026, ACHETEZ UN LOTTO MAX AVEC TAG ET TWIST À PARTIR DE D'IMPORTE QUEL TERMINAL LIBRE-SERVICE (TLS) ET RECEVEZ UN BON DE 2 \$ AVEC VOS BILLETS.

- Offre valable à partir de n'importe quel terminal libre-service (TLS) en Canada Atlantique.
- Offre valable uniquement du 1 NOVEMBRE, 2025 au 31 JANVIER, 2026, pendant les heures d'ouverture du magasin.
- L'offre n'est pas valable en ligne.
- Chaque billet contenant un (1) LOTTO MAX, un (1) TAG et un (1) TWIST génère une réduction de 2 \$ sur le bon.
- Pour bénéficier de plus d'une réduction de 2 \$ sur le bon, il est nécessaire d'acheter plusieurs billets contenant un (1) LOTTO MAX, un (1) TAG et un (1) TWIST par transaction.
- Jouer plusieurs fois à LOTTO MAX, TAG et TWIST sur le même billet n'entraînera pas de réductions multiples sur le bon qui l'accompagne.
- Veuillez noter que tous les billets achetés via un TLS sont considérés comme une vente finale. Ces billets ne peuvent être ni repris, ni échangés, ni remboursés, ni annulés par le TLS ni par aucun détaillant une fois l'achat effectué.
- Limite d'un (1) bon par transaction d'achat.
- Le bon doit être utilisé chez un détaillant et peut être échangé contre de l'argent ou des produits SLA.
- Le bon doit être utilisé en une seule transaction.
- AL décline toute responsabilité en cas de perte, de vol ou de corruption de bon.

Loto Atlantique se réserve le droit de modifier ou de retirer l'offre en tout temps et sans préavis.